
Foto soutěž II. ročník 

 
 

 

 

Jak jste si sami níže všimli i pro letošní rok vyhlásila naše územní skupina již II.ročník 

fotosoutěže. Bohužel vlivem několika faktorů došlo k tomu, že k vlastní soutěži vlastně vůbec 

nedošlo. Přihlásilo se jen opravdu málo fotografů a nikdo by nestál mimo stupně vítězů. 

Domnívám se, že jednou z možných příčin mohlo být i malé povědomí o vyhlášení této 

soutěže, a to zejména pro členy naší Ipy, kteří již nejsou ve služebním poměru  a tím nemají 

přístup k INTRANETu. Tímto musím vyzdvihnout aktivitu Jardy Antoše, který většinu 

informací o akcích Ipy  rozesílá v rámci e-mailové komunikace. Za celý realizační tým se 

proto omlouvám a zároveň se těším na budoucí III. ročník, který by mohl přinést mnoho 

nových a možná i lepších fotografických úlovků. 

         S pozdravem a přáním hezkého dne Vítězslav Šmídl, člen výboru. 

 

 


